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PROTOKÓŁ  NR  30 – 01 / 2005 
 

Z POSIEDZENIA 
 

KOMISJI  REWIZYJNEJ  RADY  MIASTA  GDAŃSKA 
 

Które odbyło się w dniu 10 stycznia 2005 roku o godz. 17.oo 
W sali 007 w Nowym Ratuszu ul. Wały Jagiellońskie 1 

w Gdańsku 
 
 
Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 17.oo. 
 
Obecni na posiedzeniu wg załączonej listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Na stan pięciu  ( 5 ) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
pięciu, czyli było quorum  do podejmowania prawomocnych opinii i 
wniosków.  
 
Posiedzeniu przewodniczył  radny SŁAWOMIR  KOSAKOWSKI – 
Wiceprzewodniczący Komisji. 
 
Po powitaniu zebranych poinformował, że porządek obrad członkowie 
Komisji otrzymali.  
 
PORZĄDEK  OBRAD: 
 
1. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2005 rok. 
3. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za IV kwartał 

2004r. ora sprawozdania rocznego. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
- czy są uwagi, propozycje do przedstawionego porządku 

obrad? 
Nie widzę – proszę o przegłosowanie – kto jest za przyjęciem porządku 
obrad? 
 
W wyniku glosowania – 5 głosami „za” – jednogłośnie porządek obrad 
został przyjęty. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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PUNKT  1 
 

ROZPATRZENIE  BIEŻĄCEJ  KORESPONDENCJI 
 

- skarga  NZOZ – Przychodnia Mickiewicza 
 
Wiceprzewodniczący Komisji – Sławomir Kosakowski 
 Była skarga z Przychodni Mickiewicza, że radny Kamiński obiecał 160 tyś 
zł. na windę w tej Przychodni. Odpisaliśmy, że jako Komisja nie 
odpowiadamy za obietnice radnych. Pani Dyrektor Przychodni odpisała 
do nas, że jej nie chodzi o obietnice radnych, a merytoryczne wyjaśnienie, 
co się stało z pieniędzmi. Mamy odpowiedź od Pana Wiceprezydenta 
Miasta Gdańska Pana Waldemara Nocnego, że takie pieniądze były na 
liście rezerwowej WPI i we właściwym WPI się nie znalazły z tego 
względu, że wiadomo jak WPI wyglądała sprawa priorytetów. 
 
Radna Monika Tomaszewska 
Część puli była w gestii Komisji Spraw Społecznych i Ochrony zdrowia. 
Przyjęliśmy kryteria podziału środków na najważniejsze remonty służby 
zdrowia. Środki na remonty zostały przeznaczone zgodnie z ustalonymi 
kryteriami i harmonogramem.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji 
Dodatkowo Wiceprezydent przypomina, że NZOZ może wnioskować do  
ZPORR-u  o dofinansowanie z unijnych środków. Jako Komisja Rewizyjna 
nie jesteśmy od merytorycznego planowania inwestycji. W związku z tym 
proponuję podtrzymać stanowisko Wiceprezydenta Nocnego i 
poinformować skarżących.   
Proponuję następującą treść pisma: 
Komisja Rewizyjna Rady Miasta Gdańska po rozpatrzeniu skargi i 
zapoznaniu się z udzieloną odpowiedzią przez Wiceprezydenta Miasta 
Gdańska Pana Waldemara Nocnego – podziela pogląd wyrażony w 
piśmie z dnia 22 grudnia 2004 roku -  ksero pisma w załączeniu. 
Jednocześnie, Komisja uznaje sprawę za załatwioną. 
Powyższą treść pisma członkowie Komisji przyjęli – jednogłośnie – 5 
głosami „za”. 
 

- skarga Zarządu Osiedla Olszynka 
 

Wiceprzewodniczący Komisji  
Skarga dotyczy kanalizacji sanitarnej i zaopatrzenia w wodę dzielnicy 
Olszynka. Skarżący piszą, że mieli obiecane, że rozpoczęcie realizacji 
zadania inwestycyjnego będzie do 2006 roku, a w WPI i program unijny 
jest rozpisany w innych latach. Otrzymaliśmy odpowiedź od 
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Wiceprezydenta Miasta Gdańska Pana Marcina Szpaka. Proponuję 
podtrzymać udzieloną odpowiedź  i powiadomić skarżących.  
Proponuję następującą treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu się ze w sprawie kanalizacji 
sanitarnej i zaopatrzenia w wodę dzielnicy Olszynka – podziela pogląd 
wyrażony w piśmie Wiceprezydenta Miasta Gdańska Pana Marcina 
Szpaka z dnia 20 grudnia 2004 roku – ksero pisma w załączeniu. 
Jednocześnie Komisja uznaje sprawę za zakończoną. 
Członkowie Komisji powyższą treść pisma przyjęli – jednogłośnie – 
5 głosami „za”. 
 

- pismo Klubu Radnych Ligi Polskich Rodzin 
 
Wiceprzewodniczący Komisji 
Klub Radnych LPR wnosił o wyjaśnienie okoliczności powstania 
zobowiązań Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej. Zwróciliśmy się do Pana 
Prezydenta i otrzymaliśmy odpowiedź.  
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Pan Prezydent ma spóźnioną odpowiedź. W prasie ukazała się 
informacja, że Sąd uchylił zobowiązania biblioteki i wszystko ma być 
odesłane do likwidatora. Biblioteka nie ma zadłużeń. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji 
W związku z tym, że mamy informację, ze jest wyrok, to powstrzymamy 
się z udzieleniem odpowiedzi zainteresowanym do czasu poinformowania 
Komisji o wyroku.  
Komisja Rewizyjna oficjalnie odpowie Klubowi LPR po uprawomocnieniu 
się wyroku. 
 

- skarga  Spółki „SWEDPOL – CAR – SERVCE” 
 
Wiceprzewodniczący Komisji 
Był przetarg w użytkowanie wieczyste gruntu na Miałkim Szlaku. Spółka 
SWEDPOL  zwróciła się do Komisji ze skargą na rzekome procedury 
przetargowe, nieprawidłowości jakie miały miejsce w toku przetargu 
nieograniczonego. Zwróciliśmy się do Pana Prezydenta o 
ustosunkowanie się do skargi. Wiceprezydent  Miasta Gdańska Pan 
Wiesław Bielawski informuje nas, że ta sprawa była już wyjaśniana 
zainteresowanemu 2-krotnie. Ponadto zainteresowany poinformował 
Prokuraturę i Policję. Wiceprezydent podtrzymuje swoje stanowisko, ze 
wszystko odbyło się zgodnie z prawem. Sprawa dotyczy tego, że w 
ramach warunku przetargu nieograniczonego była określona funkcja 
rzemieślniczo-meblarska. Osoba, która przystąpiła do przetargu chciał 
prowadzić hurtownię materiałów budowlanych. W związku z tym nie 
przyjął do wiadomości zapisów planów zagospodarowania 
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przestrzennego i została odrzucona jego oferta. Skarżący w tej chwili 
uważa, że miał lepszą cenę, w związku z tym przetarg był ustawiony. 
Można mieć w tej sytuacji wątpliwości, czy Miasto dając coś w 
użytkowanie wieczyste określiło  sposób użytkowania. My, jako Komisja 
nie jesteśmy władni tego sprawdzić, czy były jakieś nieprawidłowości, ale 
może to sprawdzić Policja i Prokuratura.  
Proponuję poinformować skarżących, że w związku z poinformowaniem 
właściwych organów Prokuratury i Policji która się tą sprawą zajmuje, 
Komisja Rewizyjna powstrzymuje się od zajęcia stanowiska do czasu 
zakończenia postępowania.  
Powyższą treść pisma, członkowie Komisji przyjęli – jednogłośnie – 
5 głosami „za” 
 

- skarga Pana Piotra Lejman zam przy ul. Lendziona 17 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Pan Piotr Lejman zwrócił się do Komisji ze skarga w sprawie zespołu 
pawilonów przy ul. Wajdeloty w Gdańsku. Były umowy na czas określony 
na 1 rok. W planie zagospodarowania jest to teren przeznaczony na 
Drogę Czerwoną i zostały wypowiedziane umowy. Użytkownicy 
pawilonów wystąpili do Sądu, aby przyznać im prawo własności. 
Pan Lejman pisze do nas, że zostało zwieszone postępowanie w tej 
sprawie i nie są podejmowane w tej sprawie żadne działania. Dlatego 
zwraca się do nas abyśmy wymusili na Prezydencie wznowienia 
procedury administracyjnej, które zostało zawieszone ze względu na 
toczące się postępowanie  sądowe. Otrzymaliśmy odpowiedź – 
wiceprzewodniczący odczytał treść udzielonej odpowiedzi. 
Proponuję odpowiedzieć skarżącemu, że podtrzymujemy stanowisko 
wyrażone przez Pana Wiesława Bielawskiego – Zastępcę Prezydenta 
Miasta Gdańska.  
Członkowie Komisji – jednogłośnie – 5 głosami „za” przyjęli 
udzieloną treść odpowiedzi. 
 

- skarga Pana Władysława Kupczyka zam. przy ul. Wenus 
37 w Gdańsku 

 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Do wojewody Pomorskiego wpłynęła skarga Pana Władysława 
Kupczyka, którą to skargę Wojewoda przekazał postanowieniem do 
naszej Komisji. Jest to skarga na Prezydenta Miasta Gdańska w 
sprawie braku zajęcia jakiegokolwiek stanowiska na podległy mu urząd. 
Pan Kupczyk w dniu 29 czerwca 2004 r. wystąpił z pismem do 
Prezydenta o zrealizowanie wykupu nieruchomości przejętych przez 
komunikację położonych przy ul. Wenus 37 w Gdańsku. W związku z 
tym, że nie otrzymał żadnej odpowiedzi ponownie wystąpił  z pismem i 
w dalszym ciągu nie otrzymał odpowiedzi. Dlatego składa skargę. 
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Wystąpimy z pismem do Prezydenta Miasta Gdańska. 
Proponuję następującą treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG po zapoznaniu się ze skargą wniesioną do 
Wojewody Pomorskiego przez Pana Władysława Kupczyka w sprawie 
braku nie udzielenia odpowiedzi  na pisma kierowane do Prezydenta 
Miasta Gdańska – ksero pisma w załączeniu – zwraca się o zajęcie 
stanowiska – w trybie pilnym o ustosunkowanie się w zakresie 
merytorycznym jak i podania powodu nie zachowania terminów. . 
Powyższą treść  pisma, członkowie Komisji przyjęli – jednoglośnie 
– 5 glosami za”. 
 

PUNKT  2 
 
Przyjęcie  planu pracy komisji na 2005 rok oraz terminarzu 

posiedzeń 
 

 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Na posiedzeniu Komisji w miesiącu grudniu przedstawiłem Państwu 
projekt planu pracy Komisji, prosząc o wniesienie ewentualnych uwag 
oraz podanie gdzie chcielibyśmy przeprowadzić kontrole.  
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Proponuję, aby w miesiącu maju powołać zespół kontrolny do spraw 
sprzedaży mieszkań i lokali użytkowych w 2004 roku.  
 
Radny Jerzy Adamski – członek Komisji 
Są jednostki organizacyjne Miasta. Można byłoby je skontrolować pod 
względem zamówień publicznych.  
 
Radny Czesław Nowak – członek Komisji 
Proponuję powołać zespół do przeprowadzenia kontroli pod względem 
realizacji uchwał za 2004 i 2005 rok. Ile uchwał zostało podjętych i jak 
zostały zrealizowane. 
 
Radny Grzegorz Sielatycki – członek Komisji 
Proponuję przeprowadzić kontrolę w MOSiR oraz w Miejskim Ośrodku 
Kultury Fizycznej.  
 
Wiceprzewodniczący komisji  
Mamy takie propozycje, że: 

- w miesiącu lutym rozpoczynamy badanie budżetu, 
- 25 kwietnia kończymy budżet, 
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- w maju – powołamy zespól do spraw sprzedaży mieszkań i 
lokali użytkowych, 

- w czerwcu – przyjmujemy wyniki kontroli, 
- na koniec sierpnia powołujemy zespół kontrolny ds. 

prawidłowości stosowania zamówień publicznych w MOSiR 
oraz w MOKF, 

- w miesiącu listopadzie – powołanie zespołu ds. realizacji 
uchwał RMG za 2005 i 2004 rok. 

Wiceprzewodniczący Komisji  
- kto jest za takim planem pracy Komisji? 

Członkowie Komisji – jednogłośnie – 5 głosami „za” przyjęli plan 
pracy.  
Plan pracy stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Zaplanowałem terminy posiedzeń Komisji w poniedziałek poprzedzający 
obrady sesji  Rady Miasta Gdańska.  
Posiedzenia komisji będą odbywały się o godzinie 17.oo.  
Czy są uwagi to terminarza posiedzeń? 
Nie widzę – proszę o przegłosowanie – kto jest za przyjęciem 
terminarza posiedzeń? 
 
W wyniku glosowania – 5 głosami „za” – jednogłośnie – terminarz 
posiedzeń został przyjęty.  
Terminarz posiedzeń stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
 

PUNKT  3 
 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za IV kwartał 

2004 roku oraz za cały rok 2004 
 

 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
 W sprawozdaniu za IV kwartał zostały wypisane te wszystkie sprawy, 
którymi się zajmowaliśmy i odpowiedzi.  
Czy są uwago do sprawozdania? 
Skoro nie ma- proszę o przegłosowanie – kto jest za przyjęciem 
sprawozdania za IV kwartał 2004 r.? 
 
Członkowie Komisji – jednogłośnie – 5 głosami „za” – przyjęli 
sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Komisji 
Czy mają Państwo uwagi do rocznego sprawozdania Komisji, które jest 
zbiorówką  z kwartalnych sprawozdań? 
Skoro nie ma uwag- proszę o przegłosowanie- kto jest za przyjęciem 
sprawozdania rocznego z działalności Komisji za rok 2004? 
 
Członkowie Komisji – 5 głosami „za” – jednogłośnie przyjęli 
sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzisiejszego posiedzenia Komisji. 
Zamykam dzisiejsze posiedzenie.  
 
Obrady zakończono o godz. 19.oo. 
 

 
        Wiceprzewodniczący  

      Komisji Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska 
 
            Sławomir  Kosakowski 
 
 
 

Protokółowała: 
M. Topczewska 
Pracownik BRMG  

 


